

Date: 17-Mar-2025

التاريخ: 17-مارس-2025

Our ref: RCD-25-07

المرجع: RCD-25-07

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

Subject: United Real Estate Company's Board of Directors meeting.

الموضوع: موعد اجتماع مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة (ش.م.ك.ع.)

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information. We are pleased to inform you that the Board of Directors' meeting of United Real Estate Company has been set for Sunday 23/03/2025 at 01:30 pm to discuss and approve the Company's consolidated Financial Statements for the year ended 31/12/2024 in addition to other items listed on the meeting agenda.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية. نود أن نعلمكم بأنه قد تم تحديد موعد اجتماع مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة يوم الأحد الموافق 2025/03/23 في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً وذلك لمناقشة واعتماد البيانات المالية المجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31 بالإضافة الى بنود اخرى مدرجة على جدول الأعمال.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Bibi Nasser Sabah Al-Ahmed Al-Sabah
Chairperson

بيبي ناصر صباح الأحمد الصباح
رئيس مجلس الإدارة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

17-March-2025	2025-مارس-17	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
The Board of Directors' meeting of United Real Estate Company has been set for Sunday 23/03/2025 at 01:30 P.M. to discuss and approve the Company's consolidated Financial Statements for the year ended 31/12/2024 in addition to other items listed on the meeting agenda.	مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة سوف يجتمع يوم الأحد الموافق 2025/03/23 في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً وذلك لمناقشة واعتماد البيانات المالية المجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31 بالإضافة الى بنود اخرى مدرجة على جدول الأعمال.	المعلومات الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

